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Tid: 10 mars 2021 kl. 19.00-20.00. Plats: Digitalt möte via Teams 

Mötet föregicks av ett föredrag kl 18.00-19.00 om invasiva arter vilket hölls av Maja Nygren, 

Parkingenjör Södertälje kommun. Det genomfördes digitalt via Teams med ca 25 deltagare. 

Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Lars Klasén, Alenka Jejcic och Mats Johansson 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Lars K utsågs till ordförande och Pehr L till sekreterare. Som justerare utsågs Lars L och Mats Johansson. 

4. Formalia 
Föregående protokoll (nr 2, 3 februari 2021) gicks igenom. Frågan om signering av protokollen för 2020 
togs upp. Lasse och Lars kommer att tillse att signerade ex finns till revisorerna och till ÅM. Efter detta 
godkändes protokollet.  

5. Inkommet 
Fysisk post: Inget inkommit. 

Mail:  

- Mailutskicket inför dagens föredrag och möte renderade ca 80 returer. Ånyo ett mindre antal 
medlemmar som inte fått mailet via RUTGER, men de har fått det fysiska utskicket av vårprogrammet, 
och har hört av sig med önskan om länken till föredraget. Registreringen av korrekta mailadress haltar i 
det centrala registret hos Riks.  

- Apropos om dumpning av byggmassor vid Mälarens strand/ Sundsör. Nykvarns miljöavdelning hanterar 
frågan. 

- Strandskyddsutredning; remisstid 3/5. Skogsutredning; remisstid 30/4.  

- Städdag via Södertälje kommun; vi har tyvärr inte möjlighet att delta detta år. 

6. Ekonomi 
Lasse har fixat årsredovisningen för 2020, vilken han lämnat till revisorerna.  

PostNord betalat tillbaka 3 360 kr för överfakturering av vårens utskick av program.  

Revisionsberättelsen är på gång. Banktillgångar c:a 21 tkr. 

7. Remisser 
- Södertälje; inga pågående. Stada/ Nabben – inga synpunkter inlämnade.  

- Eolus vindkraftpark; synpunkter har inlämnats i efterhand av Pehr L. Bulleraspekten togs upp. 
Södertälje Kommun har avvisat Yngsviken som lämplig placering.  

- Nykvarn; Mörby 6; synpunkter på samråd detaljplan har inlämnats (c:a 100 hektar skog) (Pehr L). Se 
hemsidan. Ånsta 2:1 tyvärr antagen och ej avvisad av Länsstyrelsen (c:a 100 hektar tidigare skogsmark). 
Länsstyrelsen har 9/3 avskrivit Nykvarns kommuns ansökan om avförande av åkermark från Älgbostad/ 
Hökmossbadet. Frågan om prövningsrätt av upphävandet av detaljplanen i Mark- och miljööverdom-
stolen är ännu ej hanterad (Pehr L). Pehr L är bekymrad över detaljplanen för Mörby 7; c:a 200 hektar 
skogsområdet söder om järnvägen. Mats Johansson tog upp frågan om avrinning från Mörby-området, 
och han ska sätta sig in i detaljplanen för Mörby 6 och den planerade vattenverksamheten för Mörby 5. 
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8. Genomförda aktiviteter 
- Inget genomfört sedan förra mötet i februari. 

9. Kommande aktiviteter 
- Vårens program gäller enligt tidigare förutom att årsmötet blir digitalt (finns publicerat på 
kretswebben, inkl i Kalendariet där).  

- Förbereda årsmötet: Allt detta ska vara klart till vårt möte den 7/4: Verksamhetsberättelse (Lars 
färdigställer; medlemsantal 1244; plus 606 familjemedlemmar). Revisionsberättelse (Lasse fixar), 
Valberedningens förslag är klart; som ny ordinarie ledamot föreslås Kerstin Karlsson. Kallelse till 
medlemmarna ska ut senast 14 dagar innan årsmötet enl stadgarna och ändringen till digitalt möte 
kommer att framgå av RUTGER-utskick inför mötet 7/4 och i kallelse via RUTGER senast 14 dagar före 
28/4, samt på hemsidan. 

- Vårvandring till Stora Envättern 22/5. 

- Våravslutningen 9/6 Båtklubben Nykvarn: Pehr har ordnat så att vi får besök av Länskretsens 
verksamhetsutvecklare Jonathan Österlund tillsammans med nye länsordföranden (oklart vem). 
Medlemmen Åke Andersson erbjöd sig att tillsammans med gruppen Pivo underhålla med musik. 

10. Rapporter 
- Pehr L och Lars K har besvarat länsföreningens enkät om hur de kan stötta oss mer. 

11. Övrigt 
Alenka meddelade att hon avsäger sig uppdraget som programansvarig. Vi måste hitta någon annan för 
detta uppdrag.  

Datumförslag 1/9; enbart styrelsemöte via Zoom (Pehr L i fjällen); 6/10 (föredrag?); 3/11 (föredrag?); 
1/12 (föredrag?); 12/1-2022 Föredrag: mat & miljö; David Stenholtz (Zoom).  

12. Övrigt 
Inga övriga frågor. 

13. Kommande möte 
Nästa styrelsemöte är den 7/4 med inledande föredrag. 

14. Mötet avslutas 
Lars tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
 

Vid protokollet: 

 

Pehr Lind 

 

 

 

 

Justeras:              Lars Ljungdahl   Mats Johansson 


